
Mødeindkaldelse 

Emne: Fællesbestyrelse   

  
Dato: 16. november 2020 
Tid: 19:00 
Sted: Ravsted Børneunivers 
Medbringer kage: Helle Hansen. 

Deltager ved mødet: 
Michael Holm 
Susanne Jeckel 
Åse Lavrsen 
Helle Hansen 
Lene Johannsen 
Malene Christiansen 
Michael Rathcke 
Ole Eschelsen 
Pia Blaudzun 
Randi Carstensen 
Regina Neumann 
Susanne Schmidt 
  
Fraværende: 
  

Dagsorden: Referat: 

Godkendelses af dagsorden  Godkendt. 

Branding (Kerstin Bundgaard) 
(Gitte) 

 Afbud fra Kerstin. Vil gerne komme til næste møde, hvor hun 
præsenterer tanker ift. hjemmeside og brug af facebook. 

Rundvisning på Ravsted 
Børneunivers 

 Gitte viste rundt i børnehaven og Aase fortalte om skolen. 

Udvalget til at søge fonde Fonde skal primært søges igennem støtteforeningen og bestyrelsens 
udvalg skal hjælpe med ansøgninger. Udvalget afventer støtteforeningen. 
Det kunne være en mulighed at drøfte større projekter med 
borgerforeningen. 
Aase og Michael undersøger, hvilke ønsker der er til projekter/ ting på de 
forskellige områder. 
Forslag til ting der kan søges tilskud til: 

 Lys og hegn ved skolen 

 Autostole til bussen 

 Barnevogne der kan vaskes 

 Cykelhjelm til børn og voksne i dagplejen 

 Tysk sprog 

 Motorikbane 

Økonomi  Punktet er drøftet og der forventes et fint resultat. 

Fokuspunkter fra skoleforvaltning 
frem til 2025 

Michael orienterede omkring punktet.  
På skoleområdet ligner vi en gennemsnitsskole i Aabenraa Kommune. 

Ordblinde elever (Fokus på 
læsning) 

 Aase præsenterede oversigt over læse- og staveprøver. 

Kostpolitik  Alle har læst kostpolitikken igennem på hjemmesiden til næste møde, 
hvor kostpolitikken drøftes. 
Fremover bliver kostpolitikken udleveret til nye forældre. 

Juleafslutning Der bliver ikke en fælles juleafslutning i år.  
Susi der er vikarpræst fortæller hun max vil have 50 personer i kirken.  



Dagpleje og børnehave er i kirken den 17. og skolen den 18. december.  

Evt. Byggeri: Forventes færdig i uge 8. Uge 1+2 skal der ligges gulv i den 
eksisterende hal. Rejsegilde er udskudt og der kommer en udmelding 
sammen med referatet.  
 
Skraldespand: der mangler skraldespand ved busstoppestedet til 
mundbind. Michael tager sig af problematikken. 
 
Dialogforum i morgen er blevet aflyst pga. corona 
 

  

 


